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Concept Verslag Algemene Ledenvergadering van de 

Vereniging Sociëteit Amicitia op 25 maart 2023 

gehouden aan de Oranjelaan 39 te Rijswijk om 15.30 uur 

Concept verslag 

 

1. Opening 

 

Er ligt een presentie lijst klaar op de bar om getekend te worden.  

Voorzitter Joris Al heet alle aanwezigen van harte welkom en in het bijzonder een 

woord van welkom aan alle nieuwe gezichten! “Er is een nieuwe generatie die ons 

opvolgt. Dat is heel goed voor de continuïteit van de vereniging.  

Onze prioriteit is onze leden te vriend houden… mijn opvolgster zal dat vast ook gaan 

doen. Maar het moge duidelijk zijn; Amicitia is heel blij met haar nieuwe leden.  

2023 wordt een bijzonder jaar, een jaar met een bijzonder lustrum, 125 jaar…dat op  

3-4 juni uitgebreid gevierd gaat worden. We zullen elkaar dit jaar hopelijk vaak zien, 

niet alleen tijdens het lustrum maar ook bij andere activiteiten”. 

 

2. Ingekomen stukken 

 

Afmeldingen zijn gekomen van: Helma Baars, Loes en Frans Brenninkmeijer, 

Marianne Bronsveld, Hennie Brouwers, Pieter Damen, Lidwine Dellaert, Tilly en Leo 

Gordijn, Margreet van Heesch, Dini van Helsdingen, Nellie Huis, Erna Mansveld, Wim 

Mattheij, Joyce Oppedijk, Leonie en Hans Pulles, Hans van Rossum en Tineke Spaans 

 

3. Vaststelling agenda 

 

De agenda wordt vastgesteld. 

 

4. Verslag ALV 2022: ter goedkeuring 
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Het verslag staat al bijna een jaar op de website. Er zijn geen op- en aanmerkingen en 

daarmee is het verslag van de ledenvergadering 2022 hierbij vastgesteld met dank 

aan de secretaris. 

 

5. Jaarverslag 2022 van de secretaris: ter goedkeuring 

 

Naar aanleiding van het jaarverslag: 

De voorzitter vraagt om twee minuten stilte om twee leden te gedenken: Hans Rood 

en George Hekker, beiden heel trouwe leden. 

 

We zien jammer genoeg dat een aantal clubs sinds Corona moeite heeft om de 

avonden gevuld te krijgen. 

Op dit moment is BKL teruggevallen van 55 naar 26 spelers.  Ook Stardust en Vol 

Vertrouwen kampen met een terugval in leden. Alleen OHVZ heeft nog 45 bridgende 

leden en heeft daarmee een redelijk normale bezetting.  

 

Er is gepeild of clubs dan tijdelijk samengevoegd konden worden om zo met meer 

leden in twee lijnen te kunnen spelen. De conclusie was: leden bleken daar toch geen 

behoefte aan te hebben. Ze zouden het prettig vinden als de clubs meer spelende 

leden kregen; maar samenvoeging was niet nodig. 

 

De voorzitter meldt dat hij er belang aan hecht om goede contacten te onderhouden 

met de wijk Leeuwendaal. Amicitia heeft geprobeerd, middels een spelletjes middag, 

om Leeuwendalers te interesseren voor het kaartspel maar er was weinig opkomst. 

De wijk is echter aan het vernieuwen en daarom is de wijk een potentieel voor 

nieuwe leden van onze Sociëteit. Dat is ook een van de redenen waarom voor de 

receptie op 4 juni 2023 ook de wijkbewoners zijn uitgenodigd. Daartoe hebben we 

ook een subsidie gekregen van de wijkvereniging. 

 

Het jaarverslag gaat ook uitbereid in op het onderhoud dat nodig is voor ons pand. Er 

is een lekkage geweest bij het balkon op de 1e verdieping waardoor de nieuwe 

plafondplaten vervangen moesten worden. Helaas is er nu weer een lekkage geweest 

dus er moest weer een plaat vervangen worden.  

Er is nog steeds geen uitsluitsel over de oorzaak van een oude lekkage bij de 

schoorsteen op de 1e verdieping. Ook daar wordt nog aan gewerkt. 

Dan het ventilatie systeem: we hadden gehoopt dat dat al geplaatst zou zijn maar 

door allerlei oorzaken is dat niet het geval. Maar, volgens de huidige planning, zal het 

voor de zomer geplaatst zijn.  
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Er waren geen vragen op opmerkingen over het Jaarverslag waarmee het is 

aangenomen.  

 

6. Rekening en balans 2022: ter goedkeuring 

 

Voor dit agenda punt krijgt de penningmeester het woord. 

 

Er was een uitgebreide toelichting gegeven in de hoop dat dit vragen van te voren 

zou kunnen beantwoorden. En, als extra vermelding: de rente over 2022 is 

opgelopen naar € 7,00!  

 

Gerard Weijn vraagt of “we er goed voor staan?” Antwoord: We hebben een klein 

positief saldo behaald; de bezetting is nog steeds laag en de baromzet moet 

inkomsten genereren. De contributie is een vaste post terwijl onze uitgaven steeds 

wat hoger in prijs liggen dan voorheen. Toch hebben we die verhoogde kosten 

kunnen opvangen door een lichte omzet stijging door een toenemende bezetting 

gedurende de laatste maanden.  

 

Wat de BTW betreft: Na advies inwinning begrepen we dat we BTW-plichtig zouden 

zijn. Echter, de belastingdienst ziet ons toch niet als zodanig. Wij staan als sociëteit 

geregistreerd en niet als bridge vereniging en wellicht is dat de reden want andere 

bridge verenigingen zijn wel BTW plichtig. VIP valt daar ook onder maar valt onder 

het minimum qua inkomsten. De penningmeester merkt op dat dit, het niet BTW-

plichtig zijn,  zijn werk voor de sociëteit een stuk eenvoudiger maakt. 

 

Ruud van Hof vraagt wat er gebeurt als de belastingdienst van mening verandert? 

Het antwoord is daarop dat dat in principe mogelijk is maar er kan nooit met 

terugwerkende kracht BTW teruggevorderd worden. 

 

Wat de energie kosten aangaat: Ruud van Hof vraagt zich af of een eventuele 

tegenvaller na de afrekening in de begroting is opgenomen? Hans Mees antwoordt 

dat er niet zo’n post begroot is; we weten niet of er überhaupt een tegenvaller zal 

zijn.  

 

John van Smirren vraagt of Amicitia lid is van de bridgebond? Neen, niet de Sociëteit.  

De Nederlandse Bridge Bond (NBB) geeft als mogelijkheid dat een verenging lid is van 

de NBB maar ook als individueel clublid kan je lid zijn binnen een club die geen lid is. 

De leden van VIP zijn officieel lid van de NBB  en VIP is ook lid van de NBB. Mogelijk 

gaan we daarop terug komen. 
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7. Décharge bestuur: n.a.v. advies kascommissie 

 

Hannie Davelaar licht als voorzitter van de kascommissie e.e.a. toe. Zij heeft overleg 

gehad met Hans Mees, steekproeven genomen en de aansluiting gecontroleerd 

tussen de banksaldi en de boeken.   

Alle besproken punten staan in het verslag. De voorziening voor het ventilatie 

systeem is iets naar voren gehaald opdat het systeem in 10 jaar afgelost is. Dat was 

budgettair mogelijk. Wij, de kascommissie,  heeft in de aanbevelingen vermeld dat de 

activiteiten goed begroot moeten worden opdat er een goede prijs berekend kan 

worden. 

 

Verder complimenteren wij onze penningmeester! Hij heeft een mooi barsysteem 

opgezet; de inventarisatie van de drank is in gang gezet zodat er beter een kostprijs 

berekend kan worden. 

Kortom, de Kascommissie adviseert de Algemene Ledenvergadering om het bestuur 

te déchargeren voor het door hen gevoerde financiële beleid. 

De Algemene Ledenvergadering neemt dit advies over.  

 

8. Onderhoud en investeringen gebouw Amicitia (MOP) 

 

Het parket zal weer onderhoud nodig hebben.  

 

Zoals gebruikelijk is wil het bestuur namens de leden haar erkentelijkheid laten 

blijken aan de bridgeleiders en aan hen die op regelmatige basis vrijwilligerswerk 

doen voor Amicitia. De voorzitter gaat flessen wijn uitdelen; allereerst aan Hannie 

Davelaar, Berendet de Pree en vervolgens aan alle bridge coördinatoren/leiders. 

Maretti Visser en Hans van Rossum ontvangen een bon. (Hans en Maretti waren niet 

aanwezig maar zij krijgen de bon op een ander moment.) 

 

Op dit moment heeft de Dinsdag Middag Club (DMC) nog geen vaste coördinator. 

Degene die komende dinsdag zich daarvoor aanmeldt, zal tevens een fles wijn 

ontvangen. 

 

9. Begroting 2023: ter goedkeuring  

 

De penningmeester meldt dat deze begroting positief eindigt en hopelijk zijn er geen 

tegenvallers. Het eerste kwartaal is afgerond en we tellen inmiddels bijna € 5000 aan 

inkomsten terwijl er € 14000 begroot is voor het gehele jaar. Dat is een goed begin!  

 

Hiermee is de begroting aangenomen! 
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Ruud van Hof heeft een vraag over de barhulpen: Welke omzet moet een club 

hebben om een barhulp te rechtvaardigen?  

Antwoord: Richtlijn is € 125 per avond; Amicitia vergoedt € 25 en de rest van de 

kosten van de barhulp moet de club zelf betalen. 

 

Op Hoop van Zegen heeft op dit moment een barhulp die betaald wordt door 

Amicitia en door de leden. Zij krijgt iedere keer een vast bedrag. De leden betalen € 2 

per paar aan “tafelgeld” en daarnaast wordt er fooi gegeven via de pin. De 

penningmeester houdt bij hoeveel er betaald is en of er een surplus is. Dit surplus 

krijgt zij later in porties uitbetaald. 

 

10. Verkiezing nieuw lid Kascommissie 

 

Hannie Davelaar is aftredend. Het bestuur draagt de heer Bob van der Ham voor als 

nieuw lid van de kascommissie. De voorzitter vraagt aan de leden of zij hiermee 

instemmen. De ALV stemt er mee in. 

 

11. Benoeming bestuursleden 

 

Aftredend zijn Marianne van Rossum en Joris Al, de laatste wegens verhuizing naar 

elders. Marianne van Rossum stelt zich herkiesbaar. Het bestuur draagt hierbij 

Jacqueline Jurna voor als nieuw bestuurslid in de functie van voorzitter. Beiden 

worden bij acclamatie aangenomen. 

 

Joris Al stapt dus terug als voorzitter per vandaag maar zal de lustrum commissie 

blijven leiden. Daarnaast zullen hij en Caroline blijven bridgen tot de zomer. 

Jacqueline aanvaardt haar benoeming met een korte speech met als slotzin: “ik ga 

mijn best voor jullie doen!” 

 

Hierna volgt de dankspeech van Hans Mees namens het bestuur aan Joris Al. Ook 

Joris speecht en eindigt met: “het was nooit een opgave, maar het is niet erg om er 

na vijf jaar een punt achter de zetten!” 
 

12. Rondvraag 

 

Frank Bellinck heeft een opmerking: De NBB zou graag een praatje willen houden bij 

de clubs om de voordelen van lidmaatschap voor het voetlicht te brengen.  

De bridge coördinatoren kunnen dit organiseren. 
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Frances Hordijk heeft een heleboel bridge bladen; zij zal ze op de kast leggen zodat 

iedereen ze kan lezen. 

 

John van Smirren heeft een vraag over het ventilatie systeem: hij constateert een 

kosten overschrijding van 60% ten opzichte van de eerste begroting.  

Peter Laats: het is zeker een duur systeem dat verdeeld is over units; dat warmte kan 

terugwinnen; er zit meetapparatuur in, CO2 meters etc… traploze ventilatoren; om 

zo min mogelijk herrie te maken. Bovendien was het bestuur destijds zich aan het 

verdiepen in een goedkoper systeem waarvan naderhand bleek dat het niet kon 

worden geplaatst bij Amicitia. Naderhand is dit duurdere systeem eruit gerold. 

Verder dachten we dat we de BTW konden terugkrijgen maar dat valt dus nu tegen 

en verder hebben de gemeentelijke leges ook € 350 gekost.  

John van Smirren zou graag de offerte willen inzien. Peter Laats antwoordt dat dit 

zeker mogelijk is aangezien deze stukken voor de leden in te zien zijn. Peter zal de 

gegevens digitaal versturen naar John van Smirren. 

 

Ada Beemsterboer wil graag weten waar de motor staat en hoeveel herrie hij maakt? 

Antwoord: alle units hebben hun eigen “motor” en deze maakt 30dB aan geluid; dat 

is minder dan de twee ventilatoren die nu draaien. 

 

Ruud van Hof wil graag weten wat de planning van de plaatsing wordt: Peter Laats 

antwoordt: begin april krijgt het bedrijf de apparatuur aangeleverd en dan wordt de 

plaatsing ingepland. Men begint pas daarmee als alle onderdelen binnen zijn. De 

verwachting is dat de plaatsing geschiedt eind april. Peter verwacht dat Amicitia drie 

à vier dagen dicht zal moeten. Men zal ook onder de vloer moeten werken en dus 

moeten de koelkasten ook van hun plaats. Geen sinecure dus! 

 

Hannie Janssen: Ze is niet blij met het computer systeem van de bar.  

Ruud van Hof meldt dat hij ten aanzien hiervan ook bedenkingen had; maar hij is er 

inmiddels erg tevreden over.  

Hans Mees en Joris Al bieden aan om een keer samen aandacht hieraan te geven om 

Hannie te helpen hiermee. Hans Mees geeft aan dat er teveel optelfouten gemaakt 

werden met de barbriefjes en dat het daarom noodzakelijk is om met de PC te 

werken. 

 

Hannie Janssen heeft nog twee vragen: Op dinsdag middag wordt er weinig koffie 

gedronken. Een hele pot koffie zetten is niet economisch; kan er geen Senseo 

aangeschaft worden? Verder zijn de flesjes koffiemelk vaak zuur: kunnen er geen 

cupjes koffiemelk aangeschaft worden? Antwoord: de senseo zullen we over 
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nadenken en de koffiemelk cupjes zullen we aanschaffen als de voorraad koffiemelk 

flesjes op is. 

 

Gerard Weijn merkt op dat er een grote kinderwagen in de hal staat onder de 

kapstok; lastig om de jassen op te hangen. Antwoord: we zullen in overleg gaan met 

Denise Helmes over de stalling van de kinderwagen. 

 

13. Sluiting  

 

Om 17.03 uur sluit Joris Al de vergadering na dankzegging aan alle aanwezigen. 

 

BORREL 

 
 


